
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2022ko otsailaren 22an, goizeko 11:30ean, 

egindako eta honako pertsona hauek 

osatutako Bozeramaileen Batzordeak: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Josu Mendicute 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

Honako akordio hauek hartu zituen: 

 

 

1.- Eibarko PSE-EE udal taldeak 
aurkeztutako mozioa, egoera zaurgarrian 
dauden pertsonen inguruan. 
 

 

 
Eibarko EAJ-PNV udal taldeko 

bozeramaileak adierazi du ez dela osoko 

bilkuran aztertzeko moduko mozio bat, baina 

erdibideko mozioa adosteko edo akordio bat 

lortzeko borondatea agertu du. Bestalde, 

Eibarko EH-Bildu eta Eibarko Elkarrekin-

Podemos udal taldeetako ordezkariak ados 

agertu dira mozioa Osoko Bilkuran 

jorratzearekin. Horregatik, Osoko Bilkurara 

eramatea erabaki da. 

 

 

 

Gai-zerrendako puntuetatik kanpo, alkateak 

taldeetako bozeramaileei galdetu die Osoko 

Bilkura aurrez aurre edo, hala badagokio, 

telematikoki egitea nahi duten, eta, horren 

aurrean, aurrez aurre egitea erabaki dute. 

 

 

 

 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el  22 de febrero de 2022 a las 

11:30 horas y con la presencia de: 

 

 

Jon Iraola 

Ana Telleria 

Josu Mendicute 

Gorka Errasti 

Isabel Fernández 

 

 

 Adoptó los siguientes acuerdos: 

 

 

1.- Moción presentada por el grupo 

municipal PSE-EE de Eibar, relativa a las 

personas que se encuentran en situación 

de vulnerabilidad. 

El portavoz del grupo municipal Eibarko 

EAJ-PNV ha expresado que considera que 

no se trata de una moción susceptible de ser 

tratada en la sesión plenaria, si bien ha 

mostrado su voluntad de transaccionar o 

alcanzar un acuerdo sobre la moción. Por su 

parte, los/as representantes de los grupos 

EH-Bildu de Eibar y Elkarrekin-Podemos 

Eibar han mostrado su conformidad a que la 

moción sea tratada en el Pleno. Por ello, se 

acuerda llevarla a Pleno. 

 

Fuera de los puntos del orden del día, el 

alcalde ha preguntado a los/as portavoces 

de los grupos si quieren que el Pleno se 

celebre de forma presencial o, en su caso, 

telemáticamente, ante lo que se decide que 

se haga presencialmente. 
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Gai horren harira, Eibarko EH-Bildu udal-

taldeko ordezkariak adierazi du bere taldeko 

zinegotzi guztiak osoko bilkuretan elkarren 

ondoan eserita egotea gustatuko litzaiokeela, 

eta Eibarko EAJ-PNV taldeko bozeramaileak 

gaineratu du bere taldeko ordezkariak lerro 

berean eserita egotea nahi lukeela. Eskaera 

horien aurrean, mahai gainean jarri dute 

Osoko Bilkuren Aretoko eserlekuen 

antolaketan aldaketak egiteko aukera, 

eskaerei erantzun ahal izateko. 

 

 

Horrela, alkateak adierazi du udal 

idazkariarekin eta eskumena duten sailekin 

hitz egingo duela egoera aztertzeko eta 

aipatutako aldaketak egin daitezkeen 

erabakitzeko. 

 

Era berean, Eibarko EAJ-PNV udal taldeko 

ordezkariak itzultzaileak bere kabinan dituen 

egoera eta baliabideak hobetzeko aukera 

aipatu du. 

 

Bestalde, alkateak larunbatetik iganderako 

goizaldean Koskor tabernan gertatutako 

sexu-erasoaren berri eman du. 

 

Azkenik, Eibarko EAJ-PNV taldeko 

bozeramaileak adierazi du aldaketak egon 

direla Impulsako sarrerako erregistrorako 

sarbidean. Alkateak esan du ez dela inolako 

jarraibiderik eman sarbideak mugatzeko, eta, 

plataforman doikuntzaren bat egin bada, 

indarrean dagoen legedia betetzeko izango 

dela. 

 

Eta goizeko 11:55ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, Alkateak bilerari amaiera 

eman dio. 

Al hilo de esta cuestión, el representante del 

grupo municipal EH-Bildu de Eibar 

manifiesta que le gustaría que todos/as 

los/as concejales/as de su grupo estuvieran 

sentadas al lado en las sesiones plenarias, 

y el portavoz de Eibarko EAJ-PNV ha 

añadido que desea que los/as 

representantes de su grupo estén 

sentados/as en la misma hilera. Ante estas 

peticiones, se pone sobre la mesa que se 

efectúen cambios en la disposición de los 

escaños del Salón de Plenos, a fin de poder 

atender las solicitudes.  

De ese modo, el alcalde afirma que va a 

hablar con el secretario municipal y con los 

departamentos competentes para analizar 

la circunstancia y determinar si pueden 

efectuarse los cambios referidos. 

Asimismo, el representante de Eibarko EAJ-

PNV menciona la posibilidad de mejorar la 

situación y los recursos de los que dispone 

la traductora en su cabina. 

Por otro lado, el alcalde informa de la 

agresión sexual ocurrida en la madrugada 

del sábado al domingo en el bar Koskor. 

Por último, el portavoz de Eibarko EAJ-PNV 

señala que se han producido cambios en el 

acceso al registro de entrada de Impulsa. El 

alcalde asegura que no se ha dado ninguna 

instrucción para acotar los accesos y afirma 

que, si se ha producido algún ajuste en la 

plataforma, será para dar cumplimiento de 

la legalidad vigente. 

Y siendo las 11:55 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde levanta 

la sesión. 

  



 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

 


